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Nr. 447 BRIEF VAN DE STAATSSECRETARISSEN VAN VOLKSGE-
ZONDHEID, WELZIJN EN SPORT EN VAN VEILIGHEID EN 
JUSTITIE 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 10 december 2014 

Hierbij zenden wij u de reactie op het artikel in De Telegraaf dat de 
wachtlijst in de jeugdzorg weer terug is. 

Stand wachtlijst geïndiceerde provinciale jeugdzorg 

De laatste rapportage over de ontwikkeling van de wachtlijst van de 
geïndiceerde provinciale jeugdzorg laat geen beeld zien dat de wacht-
lijsten aan het oplopen zijn. Per 1 juli 2014 was er sprake van een afname 
van de wachtlijst ten opzichte van 1 juli 2013 (TK brief 8 december 2014, 
Kamerstuk 31 839, nr. 430). Dit betekent in ieder geval dat er tot en met 
1 juli jongstleden geen sprake was van een toename van de wachtlijsten. 

Bevindingen Inspectie Jeugdzorg 

Aan de Inspectie Jeugdzorg is gevraagd of zij, op basis van hun bevin-
dingen tijdens hun inspectiewerk het beeld, zoals geschetst in de 
Telegraaf, herkennen. Zij gaven hierover het volgende aan: 
Tijdens het toezicht van de Inspectie Jeugdzorg wordt met veel 
bestuurders en uitvoerders gesproken. In deze gesprekken worden door 
de veldpartijen zorgen geuit over de transitie en de consequenties die dit 
kan hebben voor de kwaliteit en de toegankelijkheid van de jeugdzorg. Dit 
betreft ook zorgen ten aanzien van het oplopen van de wachtlijsten bij de 
jeugdzorgaanbieders na 1 januari 2015. De Inspectie heeft echter geen 
concrete signalen ontvangen dat er nu al grote wachtlijsten aan het 
ontstaan zijn of dat de veiligheid van kinderen in gevaar zou zijn. Tijdens 
het tot nu toe over 2014 gevoerde toezicht heeft de inspectie niet meer of 
langere wachtlijsten geconstateerd dan voorheen. Uiteraard is de 
inspectie tijdens het toezicht alert op signalen die de kwaliteit van de zorg 
betreffen, en met name daar waar het de veiligheid van kinderen betreft. 
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Situatie 1 januari 2015 

Met de brief van 3 december 2014 (kenmerk TK 696705-130414-J) heb ik 
uw kamer geïnformeerd over de transitie en de inkoop jeugdhulp. In deze 
brief is aangegeven dat vanaf 1 januari 2015 de (continuïteit van) 
jeugdhulp in alle regio’s en in alle gemeenten is gegarandeerd. 
In deze brief is ook aangegeven dat wij niet de illusie hebben dat er geen 
uitvoeringsvraagstukken meer komen. Er is echter wel alles aan gedaan 
om het risico daarop zo beperkt mogelijk te maken. 

Op grond van voorgaande hebben wij op dit moment geen aanleiding om 
aan te nemen dat de wachtlijsten al op zorgelijke wijze aan het toenemen 
zijn. Ook na 1 januari 2015 zal de vinger aan de pols worden gehouden. In 
samenspraak met de VNG en de branche organisaties worden de 
ontwikkelingen de komende maanden nauwgezet gevolgd zodat indien 
noodzakelijk tijdig adequate ondersteuning kan worden geboden. 

De Staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
M.J. van Rijn 

De Staatssecretaris van Veiligheid en Justitie,
F. Teeven
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